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Leder Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

39/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 01.10.2024 39/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Saker til eventuelt meldes i begynnelsen av møtet 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

 

 

 

 
Godkjenning av protokoll 

40/24 Godkjenning av protokoll fra møtet 23. august 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 01.10.2024 40/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Protokollen regnes normalt som godkjent om det ikke har kommet merknader innen 
en uke etter at protokollen er sendt ut. Dette for å slippe å vente til neste møte før 
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protokollen kan offentliggjøres. Dersom det er saker som er unntatt offentlighet blir 
egen offentlig protokoll, der disse sakene er skjermet, offentliggjort. 
 
Forslag til vedtak 
 
Protokollen er sendt ut, ingen merknader registrert, protokollen er godkjent. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Protokollen er sendt ut, ingen merknader registrert, protokollen er godkjent. 
 

 

 

 

 
Saker til behandling 

Åpen halvtime 

41/24 Videre strategiarbeid og evaluering av fellessamling stab-
menighetsråd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 01.10.2024 41/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Takk for godt samarbeid og oppleving av godt fellesskap på fellessamlinga for stab 
og menighetsråd! Me har snakka om denne i stab og de generelle tilbakemeldingene 
fra stab går på at samlingen var god og gav en sterk opplevelse av fellesskap og 
tilhørighet, en god opplevelse av at vi arbeider mot samme mål. Foredraget fra Ingrid 
Vad Nilsen syns vi bekrefter mye av det vi opplever vi står sammen om og arbeider 
for. 
 
Spørsmålet nå er hvordan vi skal få konkretisert det vi snakket om i god og målrettet 
plan for det videre arbeidet. Det er naturlig å legge opp dette som en lengre prosess.  
 
Foredraget til Ingrid Vad Nilsen er tydelig på hvordan felles løsninger på nasjonalt 
nivå kan tjene den lokale menighet. Utfra det hun sa, og måten hun formulerte seg 
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på ble disse fellesløsningene presentert som noe som skaper muligheter for den 
lokale kirke. Det må selvsagt samhandling til for å få til flere av de tingene hun 
snakket om skal lykkes og en skal få det til. En fikk likevel inntrykket av at målet var 
at lokalmenigheten skulle lykkes. Det motiverer på en helt annen måte enn om 
utgangspunktet er at det er dette som må til for at kirkerådet skal lykkes med det de 
er opptatt av. Det er noe med det hun sa og måten hun sa det på som appellerer 
mye sterkere til lokal deltagelse enn det vi er vant med å høre fra kirkens sentrale 
ledelse. 
 
Ingrid tok utgangspunkt i Den norske kirkes strategi som vi brukte som ramm for 
gruppesamtalene våre. Noen momenter fra hver gruppe er med under. 
 

• Kirken for den enkelte  
Gudstjenestelivet, et tydelig budskap om Jesus Kristus som verdens frelser (fra 
Ingrid). 
Flere uttrykker takknemlighet for gode gudstjenester med «mat for sjelen». Vi 
kan fremsnakke deltagelse for alle på «spesialgudstjenester» som 
speidergudstjenestene og allehelgensgudstjenesten m. flere. Hvordan få folk til 
å invitere med seg naboer, venner og kjente på gudstjenestene? 
 
Kapellet må ferdigstilles. Kapellkomite? Gjøre materiell tilgjengelig.  
 

• Kirken i samfunnet 
Vi må videreføre det gode vi allerede gjør. 
 
Vi søker samarbeid med andre aktører lokalt, bydelshus og andre organisasjoner. 
Det er flere som låner kirken til ulike formål. Vi når langt med menighetsbladet og bør 
nytte det bedre til informasjon om arrangement i kirken. Vi kan bli flinkere til å invitere 
med andre aktører til å bidra, for eksempel kolonihagen kan inviteres til å pynte til 
høsttakkefest. Markedsføring både gjennom menighetsblad, nettsider, facebook og 
friskus.  
 
 

• Kirken som organisasjon.  
Bekkefaret har lenge vært pådriver for omorganisering og sammenslåing av 
sokn og prosti. Det er en stor styrke at vi arbeider sammen og snakker 
tilstrekkelig sammen til at vi snakker frem det samme på de ulike arenaer der 
vi er representert. Vi advarer mot kutte mer i allerede små staber. Bekkefaret 
støtter opp om samarbeid, sammenslåing og deltakelse i nasjonale kampanjer 
og standardiseres tilbud gjennom felles kampanjer. Vi har ambisjoner om å 
henge oss på nasjonal kampanje om «drop in» dåp. 

 
 
Først må vi gå gjennom de ulike punktene over og se om det er vesentlige ting som 
ikke har kommet med og som bør med. Videre er det lurt å plukke ut et til to poeng 
fra hvert punkt som vi bestemmer oss for å gripe tak i. På bakgrunn av det som 
kommer frem dag kan vi utarbeide en konkret virksomhetsplan som viser hva 
menighetsrådet ønsker å prioritere fremover.  
 
 
Forslag til vedtak 
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Med utgangspunkt i samtalen og punktene som vi ønsker å gå videre med utarbeider 
daglig leder et utkast til ny virksomhetsplan. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Med utgangspunkt i samtalen og punktene som vi ønsker å gå videre med utarbeider 
daglig leder et utkast til ny virksomhetsplan. Vi tar for oss et tema på hvert møte 
fremover. 
 

 

 

 
42/24 Oppfølging av julemessekomité 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 01.10.2024 42/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Tone Sørås kommer til møtet. Hun vil kunne si litt om hva komiteen er opptatt av og 
om det er noe MR bør gjøre for videre oppfølging. 
 
Julemessen er et stort og viktig arrangement i menigheten. Den gjennomføres årlig 
med stor innsats far mange frivillige. Julemessekomitéen koordinerer og planlegger 
dette arrangementet. Det er stor innsats som legges ned av mange. Dette er et 
arrangement som når mange flere enn de som mer eller mindre ukentlig er i kontakt 
med menigheten. Det gir arrangementet et viktig både diakonalt aspekt og kan 
rekruttere nye. Julemessen er denne dagen et samlingssted i bydelen. I tillegg er 
julemessen er en viktig inntektskilde for menigheten. Den er med å gjøre det mulig å 
ha egen ansatt. 
 
MR kan vurdere om det er noe vi kan gjøre for å forsøke å rekruttere de som kommer 
på julemessen til andre arrangement i menigheten. 
 
MR støtter en bevisst holdning til prissetting av varene som blir laget. Det bør 
tilstrebes at utsalgsprisene minst dekker faktiske råvarepriser. Det er likevel mange 
dimensjoner som en skal ta hensyn til ved prissetting. Det å lage ting til julemessen 
er en meningsfull og viktig hobby for noen, det skal en også ta hensyn til. I kafeen er 
det også et diakonalt aspekt ved å selge maten så rimelig som mulig eller ha noen 
matvarer som har frivillig pris, gjerne med oppfordring til at de som har god økonomi 
kan betale for noen som ikke har det. 
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Forslag til vedtak 
 
Bekkefaret MR takker alle som bidrar til julemessen og særlig komiteen som står for 
koordinering og planlegging. Vi anerkjenner julemessen og komitéens arbeid som 
svært viktig for menigheten og kontakten med folk i bydelen, tusen takk. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Bekkefaret MR takker alle som bidrar til julemessen og særlig komiteen som står for 
koordinering og planlegging. Vi anerkjenner julemessen og komitéens arbeid som 
svært viktig for menigheten og kontakten med folk i bydelen, tusen takk! 
 

 

 

 
43/24 Revisjon av årshjul for menighetsrådet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 01.10.2024 43/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vi presenterte årshjulet for menighetsrådet i februar. Det er gjort noen rettinger og 
langt inn noen punkt som kommer i forbindelse med 900 års jubileet. Det er ellers 
ikke lagt inn vesentlige endringer. Er det tema som ikke er dekket og som MR 
vurderer det viktig at vi har en årlig gjennomgang av, bør det legges frem i møtet slik 
at det kan komme med i årshjulet. Årshjulet brukes for å huske på at vi tar opp de 
sakene som en jevnlig skal ha oppe. Det oppfattes fra administrasjonens side som 
en huskeseddel der en er mer opptatt av at sakene kommer opp enn at de alltid 
kommer opp på det tidspunkt de er satt opp. Videre oppfattes årshjulet som et 
dokument som stadig må tilpasses aktuell praksis. Det gir en pekepinn og en 
fordeling av saker i løpet av året. 
 
Forslag til vedtak 
 
 Fremlagte årshjul vedtas. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Fremlagte årshjul vedtas, med de endringene som kom frem i møtet. 
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Orienteringssaker 

44/24 Sammen gudstjeneste på nyåret 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 01.10.2024 44/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Biskopen oppfordrer, i forbindelse med jubileumsåret, til å feire en særskilt 
gudstjeneste med «sammen» som tema. Dette er tema for jubileet. 
 
Sammen brosjyre og jubileumsboka deles ut i møtet.  
 
Stab følger opp dette og planlegger en gudstjeneste med dette tema. Foreløpig 
forslag er første søndag i februar. 
 
Forslag til vedtak 
 
MR takker for orienteringen og ser frem mot markeringen av jubileet og tema. 
 
Møtebehandling 

Sokneprest har sett på aktuell dag, 16. februar. Det kom frem flere gode forslag om å 
lage kirkemiddag, i stedet for kirkekaffe. Dersom vi får tak i de som skal flytte inn i 
barnehagen hadde det vært fint å få invitert disse.  
 
Daglig leder foreslår i tillegg å invitere språk og strikke kafeen og evt. den Etiopiske 
gruppen som har morsmålsundervisning i u-etg. Dette er på en måte ikke veldig 
«eksterne» grupper. Det er likevel flott om en kan nytte anledningen til å knytte disse 
gruppene nærmere til oss. Og det er ikke så mange av dem som er aktive på 
gudstjenestene hos oss.  
 
Vedtak  

MR takker for orienteringen og ser frem mot markeringen av jubileet og tema. 
 

 

 

 
Eventuelt 


